
Klima-, Energi- og Forsyningsudvalget

Til: Klima-, energi- og forsyningsministeren

Dato: 5. februar 2021

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

L 148
Forslag til lov om ændring af lov om fremme af vedvarende energi, biobrændstofloven,
lov om naturgasforsyning og forskellige andre love. (Gennemførelse af dele af direktiv om
fremme af anvendelse af energi fra vedvarende energikilder, herunder bestemmelser om
oprindelsesgarantier, tilladelsesprocesser, VE-fællesskaber samt bæredygtighedskriterier
og kriterier for drivhusgasemissionsbesparelser for biobrændstoffer, biomassebrændsler
og flydende biobrændsler, m.v.).
Af klima-, energi- og forsyningsministeren (Dan Jørgensen)

Spørgsmål 1
Hvorfor er det hensigtsmæssigt at sætte bagatelgrænsen ved 20.000 tons om året for,
hvornår aktører er omfattet af bæredygtighedskravene til træbiomasse?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Egil Hulgaard (KF).
Svar bedes sendt elektronisk til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Rasmus Helveg Petersen
formand
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